



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

29th April, 2022

Reminder of Implementation on Second Stage of “Vaccine Pass”

The Government announced that Second Stage of the “Vaccine Pass” will be implemented between 30th April 2022 to 30th May 2022. All Members and Guests accessing the Club must use the ‘LeaveHomeSafe’ mobile application and please actively present your vaccination record or Exemption Certificate and the relevant QR code to our Club Staff. Excepted from children age under 12 and holders of the COVID-19 Vaccination Medical Exemption Certificate, the requirement of Second Stage of “Vaccine Pass” are as below.

Category of Persons	Requirement from 30 th April to 30 th May 2022
Persons aged 18 or above	have received the 2 nd dose of the COVID-19 vaccine
Persons aged 12 to 17	(i) 1 st dose, if within 6 months from 1 st dose; or (ii) 2 nd dose, if after 6 months from 1 st dose
Recovered persons aged 12 or above 1. <u>within</u> 6 months from recovery; or 2. had received 2 nd or 3 rd dose before COVID-19 infection	No additional dose required
Recovered persons aged 12 or above <u>after</u> 6 months from recovery	(i) 1 st dose if within 6 months from 1 st dose; or (ii) 2 nd dose if after 6 months from 1 st dose

Further details please refer to the Dosage Schedule for Vaccine Pass on COVID-19 Thematic Website.

Thank you for your understanding and cooperation.

會所全面實施第二階段「疫苗通行證」的提醒

政府宣佈由2022年4月30日至5月30日實施「疫苗通行證」第二階段。所有會員和賓客進入會所時必須使用「安心出行」流動應用程式，並向會所職員主動出示疫苗接種紀錄或豁免證明書及相關二維碼。除12歲以下的兒童及持有「新冠疫苗接種醫學豁免證明書」的人士以外，第二階段「疫苗通行證」的要求如下：

適用人士類別	由2022年4月30日至5月30日的要求
18歲或以上人士	已接種第二針
12至17歲人士	(i) 已接種第一針，如接種第一針後未滿6個月；或 (ii) 已接種第二針，如接種第一針後滿6個月
12歲或以上康復者 1. 在康復後未滿6個月；或 2. 在感染2019冠狀病毒病前已接種第二或第三針疫苗	無需額外接種要求
12歲或以上康復者 在康復後滿6個月	(i) 已接種第一針，如在接種第一針後6個月內；或 (ii) 已接種第二針，如在接種第一針後滿6個月

詳情請參閱2019冠狀病毒病專題網站的「疫苗通行證」接種時間表。

感謝您的理解及支持。



Yoki SIN
General Manager

